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te 
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ne: 
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éénenzeventig 

lentes 

jong belegen , 

van 

iedereen, 
die dit 

schrijven ontvangt 

aandacht 

vragen 

voor het achteloos 

verwijderen 

van allerlei soorten rotzooi die slechts bestemd is voor 

de afvalbakken 
- 

of containers. 

Zelf ruim ik 

dagelijks 

in 

mijn leefomgeving 

rond het 

Orionplein, 

de 

parkeerplaats 

van de 
Plus, 

en de daar 

achtergelegen doorgang 

tussen de 

Wijenweg 

en het 

Treebeekplein, 

waar 

vuilcontainers staan voor 

glas, papier, 

restafval en 

dergelijke, 

de 

troep op, 

die anderen daar 

achterlaten. 

Eerst deed ik dat 

op eigen houtje, 

maar nu 

loop 

ik met 

grote regelmaat 

met 'n 

Oranje hesje 

van Brunssum Schoon en een van die 

organisatie gekregen “Afvalraper” 

Ook andere straten rond ons 

appartement 

zoals schildstraat of 

Treebeekplein 

wil ik met iets 

minder 

frequentie 

als reeds 

genoemde 

locaties 

afvalvrij maken, 

De 
reden, 

dat ik dit doe 
is, 

dat ik van kind af aan 

geleerd 

heb 

je leefomgeving 

brandschoon 

te houden en dat is in dat deel van 

Treebeek, 
waar ik woon absoluut niet het 

geval 

en dat 

neem ik 'n aantal 

personen 

en 

organisaties 

zoals de 

gemeente, 

RD 4 en ook de 

woning- 

coöperatie 

Wonen-Zuid 

behoorlijk kwalijk. 

Het 

grootste gedeelte 

van 

mijn 

kritiek 

gaat 

uit naar 

degenen, 

die in het 

geniep 

afval 

dumpen 

op 

straat 
, 

dikwijls 

naast afvalbakken of in het 

geval 

van het 

appartementencomplex 

aan de 

Wijenweg liggend 

achter 

ondergrondse 

containers voor 

glas, papier 

en restafval. 

Vooral de laatste weken heb ik 

persoonlijk 

veel 

plastic 

zakken 

per winkelwagentje 

van de 

Plus-Supermarkt 

naar de 

dichtsbijzijnde 

afvalcontainer 

gebracht 

om de 

volgende dag 

weer 

nieuwe rotzooi aan te treffen. 

Het 

blijft mij 

'n 
raadsel, 

waarom omwonenden of winkeliers zich niet 

beklagen 

en 

meldingen 

maken 

bij 

de 

gemeente 

of RD-4. 

Nu 

lijkt 

het wel of ik de 

enige ben, 
die 

probeert oplossingen 

te bedenken voor dit toch wel 

degelijk aanwezige probleem. 

Hoe vaak ik niet al 

meldingen 

heb 

gemaakt bij 

de 

gemeente 

en 
RD-4, 

die hun 

dienstverlening 

in deze de laatste 

tijd 

wel hebben 
verbeterd, 

maar 

nog 

mi. teveel 

afhankelijk 

zijn 

van achter 'n bureau bedachte 

regels. 

Nog 
niet zo 

lang geleden 

had ik ook telefonisch contact met 'n 

denkelijk receptioniste 

van 

Wonen Zuid met 

mijn vriendelijke 

echter 

dringende 

verzoek hun huurders van reeds 

genoemd appartementencomplex 

eens 

op 

welke manier dan ook te 

wijzen 

hoe 

belangrijk 

'n 

schone 

leefomgeving 

ook voor hen is en of het 

mogelijk was, 
dat medewerkers van die 

organisatie 

van hun zetel achter hun bureau afkomen om zich 

persoonlijk op 

de 

hoogte 

te 

stellen van de situatie rondom de door hen verhuurde 

woningen. 

Het was 

geen prettig onderhoud, 
hoewel de dame van Wonen Zuid zich correct 

op 

stelde 

tegenover mij. 

Maar 

mag 

ik verwachten met aandacht 

gehoord 

en eventueel tevreden 

gesteld 

te worden?. 

Dat werd ik dus niet met 

goedbedoelde 

adviezen om zelf te 

fotograferen 

en die 

afbeeldingen 

digitaal 

door te zenden. 

Ik heb 

gereageerd 

met de woorden: Lieve 
Dame, 

ik ruim al méér dan me lief is hun rotzooi 

op, sleep 

met 

grote regelmaat 

met afvalzakken naar de 

dichtsbijzijnde vuilcontainer, 
maak ik 

regelmatig meldingen 

naar wie dan ook in deze en dan komt 
U 

met het 

orginele 

idee om 

foto's te maken en die 

digitaal 

door te 

zenden, 
zodat 

U 
de situatie kan 

bekijken 

vanuit 
'n 

comfortabele stoel. 

Ik met 

mijn gebrekkige digitale 

kennis doe 

genoeg 

om 
Brunssum 

graties 

schoon te houden 

en ik verwacht 

daarbij 

eens wat 

hulp 

van onder andere uw 

organisatie, 

van welke ik 

momenteel 

geen goede 

indruk heb”. 

Uiteindelijk 

werd 

mij toegezegd 

dat 

mijn melding doorgegeven 

zou worden naar 
'n 

andere 

wel of niet 

verantwoordelijke 

medewerker. 

Hopelijk 

wordt 

mijn wens, 
'n 

schone 

leefomgeving, 

ooit 

nog werkelijkheid 

en in 

tegenstelling 

met veel anderen 

blijf 

ik daarin 

geloven. 



Het 

lijkt mij 

'n 

goed 

idee om via de lokale of zelfs 

provinciale pers 

aandacht te 

vragen 

voor dit 

probleem, 

want onder andere onze 

wijk, 

onze stad en niet te 

vergeten 

haar wonderschone 

omgeving 

worden méér dan ooit teveel belast en vervuild door rotzooi. 

Lieve 
mensen, 

die dit bericht 

ontvangen, help mij 

alstublieft mee onze 

leefomgeving 

schoon 

te houden met actie welke 

bij 

iedereen aan komt. 

Het Allerbeste Wenst 
(geanonimiseerd)


